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Sak 1 - Godkjenne protokoll fra forrige møte 

Vedtak: Styret godkjenner protokollen fra styremøtet 12.mars 2024 

Sak 2 - Forsikringer 

Vedtak: Styret vedtar å tegne klubbforsiking fra IF . Vilde tegner forsikring på vegne av 
klubben. 

Sak 3 - Fullmaktsmatrise 

Vedtak: Styret vedtar en fullmaktsmatrise. Legges ut på google drive under 
klubbdokumentene. 
Sak 4 - Aktiviteter 



Går gjennom resultatene fra spørreundersøkelsen. Det mest etterspurte er organiserte 
klubbpadlinger og sosialt. Andre aktiviteter som klubbtur til Sjoa og klubbhelger er også 
populært blant svarene. 

Vedtak: 
- Slalåmcamp i uke 25. Fem påmeldte til nå. Holder muligheten oppe for tre plasser til, 

da blir det to grupper på fire personer. Vilde sender forslag til kontrakt til Carmen. 
- Alternative “festival” i uke 29. Rowan planlegger dette 
- Organiserte klubbpadlinger. Klubbpadling hver fredag med grilling etterpå. Prøver så 

langt det lar seg gjøre å ha med aktivitetsledere. Kan ikke aktivitetsleder være med 
eller padlingen er over grad 3, skjer ikke padlingen i regi av klubben. 

- Klubbtur til Sjoa. Settes i uke 28. Klubben betaler for reise (2000 kr per bil) og 
overnatting. 

- Klubbhelger i nærområdet. Planlegges etterhvert 
- Klubbdag med foredrag og sosialt 4.mai. Vilde undersøker nærmere. 
- Grunnkurs og sikkerhetskurs. Setter opp kurs hvis minimum 4 stk er interessert. 
- Barneaktiviteter. Ulrike har planlagt ulike aktiviteter i år. Vilde søker om drivkraftstøtte 

for å dekke familierafting, badestamp, grilling og overnatting i lavvo 

Sak 5 - Utstyr 
Resultater fra spørreundersøkelsen viser etterspørsel etter utstyr som våtdrakter og 
lekebåter/freestylebåter. 

Vedtak:  
- Mariann har en carbon slalåmbåt hun vil selge til klubben for 13 500 kr. Vedtas å ikke 

kjøpe inn slalåmbåter, da etterspørselen for dette er lav. 
- Vilde kontakter Strie Strømmer og VPG for å få tilbud på våtdrakter og lekebåter. 

Undersøker også muligheten for å få en rabattkode for klubbmedlemmer. 
- Anna har en lekebåt hun vil selge til klubben for 8000 kr. Styret er positiv til dette. 
- Vilde ser på budsjett for utstyr og søker om midler.  
- Retningslinjer for utstyr: Kun de som har betalt medlemskontingent kan låne utstyr. 

Utstyr kan brukes opp til grad 3. Utstyr skal leveres tilbake etter endt bruk, skal ikke 
tas med hjem 

Sak 6 - Klubbhus 
Formannskapet er positive til dispensasjon av areal til klubbhus. Må vedtas av 
kommunestyret i slutten av april. Styret har sett på andre alternativer til areal for klubbhus, 
bak scenen på bygdetunet og på Rivernorth sitt land. 

Vedtak:  
- Styret ønsker å bruke det arealet som er søkt om, men vil se på de andre 

alternativene om ikke kommunen godkjenner det søkte arealet.  
- Rowan, Yngvar, Ron og Per Stian mer detaljert på budsjett og plantegninger 

Sak 7 - Klubbhåndbok 



Vedtak: Vilde har laget utkast til klubbhåndbok for klubben. Endrer på noen punkter etter 
innspill fra styret. Klubbhåndboken blir lagt ut på nettsiden når den blir publisert.  

Sak 8 - Eventuelt 

Vedtak: 
- Nordland Idrettskrets har kretsing i Bodø 27.-28.april. Klubben kan sende en 

representant fra styret. Ingen interesserte per nå.  
- Nettside. Satser på å ferdigstille å publisere nettside innen slutten av apri/starten av 

mai. Anna ser på muligheten for å legge til dokumenter som møteprotokoller og 
klubbhåndbok på nettsiden 

- Medlemskontingent. Noen i klubben sliter med å betale medlemskontingent. Folk 
som sliter med dette kan komme til styret, så evaluerer styret saken og det blir 
eventuelt gjort ett unntak slik at personen slipper å betale. Vil bli søkt om å opprette 
et Solidaritetsfond til neste år. 

- Båtnaustet. Forslag fra klubbmedlem om å lage en sauna i båtnaustet på 
bygdetunet. Vilde kontakter Are for å undersøke muligheten for dette. 

Neste styremøte settes til slutten av april/starten av mai
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